
Zápis ze zasedání školské rady při ZŠ Budišov konané dne 6.10.2020 

Přítomni:  

Za zřizovatele: Mgr. Zdeněk Smrček, Josef Ondráček  

Za pedagogický sbor: Hana Stará 

Za rodiče: Věra Teplá, Jarmila Ujčíková 

Hosté: ředitel ZŠ Mgr. Milan Procházka 

Omluveni: Mgr. Lenka Procházková 

Program: 

1. Zahájení a přivítání  

2. Informace z minulé školské rady 

3. Schválení školních dokumentů a výroční zprávy 

4. Informace ze školy 

5. Různé 

6. Usnesení a závěr 

 

ad 1.    Předsedkyně Jarmila Ujčíková v 17:00 hodin zahájila zasedání školské rady a přivítala 

všechny členy a hosty. Členové byli seznámení s programem zasedání školské rady. 

ad 2. Předsedkyně seznámila členy s obsahem minulé školské rady a zastavila se u 

vyřešených i nevyřešených otázek. 

a) problémy tenisových kurtů – není stále správce 

      b)  škole byla zakoupena kopírka od zřizovatele školy 

          

ad 3.   Členové rady obdrželi předem návrhy školních dokumentů k prostudování před jejich 

schvalováním. Ředitel školy informoval přítomné, čeho se úpravy v těchto dokumentech 

týkaly (COVID -19, distanční výuka).  

Členové školské rady jednohlasně schválili Výroční zprávu za školní rok 2019/2020, Školní řád 

a Klasifikační řád na školní rok 2019/2020.   

ad 4.   Informace ze školy (ŘŠ): 

– návštěva ČŠI (září) – důvodem stížnost ze strany rodičů 

– Projekt z IROP – aktuální stav prací při dokončení nových prostor, omezení týkající se výuky 

na 2. stupni  

 

ad 5.  Různé: 

a) Řešit se zřizovatelem školy do budoucna rekonstrukci střechy, okapů, oplechování, 

odpady a rekonstrukce přístupového chodníku. 

b) Parkovací místa pro učitele před bránou a u kabin v souvislosti se zimní údržbou. 

c) Pomoc se zajištěním techniky při plánovaných úpravách školní zahrady. 

d) Příští zasedání školské rady bylo stanoveno na měsíc duben 2021. Při mimořádných 

událostech bude svoláno dříve.  

 



ad 6. Paní Hana Stará seznámila členy Školské rady se zápisem, který byl  

         jednohlasně schválen.  

         Předsedkyně Jarmila Ujčíková poděkovala za účast všem přítomným a zasedání ukončila 

        v 18:15 hodin. 

 

V Budišově 6. 10. 2020 

 

 

Zapsala: Hana Stará                                                    předsedkyně: Jarmila Ujčíková   


